
Bestyrelsesmøde 20. april 2022 

Referat 

 

Til stede: Anders Vindum, Peter Bach, Anders Jørgensen, Henrik Knakkergaard, Jørgen Nielsen 

1: El-ladestandere 

- Forslaget om at etablere el-ladestandere blev vedtaget på GF. Zapp har givet det bedste tilbud, som 

vi er gået videre med og har sat i proces. I hører mere, når der er nyt. 

2: Opfølgende fra GF:  

- Revne i et kældervindue. Det er rent kosmetisk og er ikke så tydeligt. Derfor vil vi ikke bruge penge 

på at udskifte ruden. 

- Ønske om at få flyttet en lampe på facaden ved opgang 73: Bestyrelsen har besluttet ikke at bruge 

penge på at flytte lampen til den anden side af døren. Det er for omfattende og for dyrt. 

3: Altandøre:  

- Nogle har haft problemer med låsemekanismerne på altandørene. Det er ejerens ansvar, hvis dette 

går i stykker. Men vi vil opfordre alle til at smøre hængslerne i dørene. 

3: Arbejdsdag:  

- Der er arbejdsdag 7. maj 9-14. Skriv jer på sedlen i opgangen. Der vil være frokost og kaffe/kage. Vi 

håber på en hyggelig og effektiv dag. 

4: Lys i lygtepæle oppe ved legepladsen/garagerne. 

- Der er kontaktet en elektriker. 

5: Næste bestyrelsesmøde: Mandag den 27. juni 


